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قول هیئت مدیره استقلال به مجیدی
اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال در جلسه روز گذشته خود به فرهاد مجیدی اطمینان خاطر دادند که خواستههای او در فصل نقل و انتقالات محقق

خواهد شد.

به گزارش سایت خبری پرسون، روز گذشته جلسه هیئت مدیره باشگاه استقلال با حضور فرهاد مجیدی برگزار شد، جلسهای که در آن احمد مددی
مدیرعامل باشگاه استقلال حضور نداشت.

مجیدی مشکلات تیم از جمله نبود امکانات اولیه مثل تغذیه و لباس، عدم پرداخت مطالبات بازیکنان، حضور مشاور ایتالیایی و ... را تشریح کرد.

در ادامه اعضای هیئت مدیره خواهان مشخص شدن لیست سرمربی استقلال برای تمدید قراردادها و جذب بازیکنان جدید شدند.

مجیدی اعلام کرد که قصد دارد شخصاً با بازیکنان مدنظرش صحبت کند و اگر به توافق رسید، بازیکن را برای بحثهای حقوقی قرارداد به باشگاه معرفی
کند.

اعضای هیئت مدیره نیز اطمینان خاطر دادند که در نقل و انتقالات همه تلاش خود را به کار میبرند تا مشکلی پیش نیاید. بر همین اساس، قرار شد که
همزمان با اقدامات مجیدی برای بازیکنان مدنظرش، مهدی عبدیان عضو هیئت مدیره و مسئول نقل و انتقالات نیز با هماهنگی سرمربی کارهای مذاکره

را دنبال کند.


